
Styrelsesmøder i maj 2023 

 

09.05.2023. 

Til stede: Susie, Hans, Elin (ref.) 

1. Gensidigt tjek ind 

2. PN/ tilsynet med Psykologerne: En evaluering af dialogen i LFU, forsøgte at afdække hvorfor vi 

ikke nåede særlig langt med dette emne. Men vi håber at bestyrelsen og ledelsen i DP vil lade sig 

inspirere af de tilsendte bekymringer og overvejelser. Der er ikke mere vi kan gøre fra styrelsens 

side, rent praktisk. 

Men Susie vil spørge ind til næste LFU-møde om Eva har fået skrivelsen Elin sendte Lis, med 

konkrete løsningsforslag. Samt sikre det fremgår af referatet, at vores henvendelse fra styrelsen 

er baseret på dialog med de fleste, af de der har fået rejst en sag ved PN de sidste to år (indtil 

flere magtede dog ikke at tale om det belastende forløb, da de lige havde fået det på lidt 

afstand). Samt at vi forsøgte at afdække og præcisere både problemerne, og mulige konkrete 

løsningstiltag. 

(Susie, du nævnte en vigtig pointe jeg ikke længere kan huske.. du må gerne tilføje her.. :-) 

 

3. KKP 

a. Anden mødetid – er blevet efterlyst af et par af KKP'erne, så det ikke beslaglægger 

en hel dag (10-15). De der kommer langvejsfra, vil dog nok foretrække at timerne 
er samlet på en hel dag. Et kompromis kunne være fredage kl. 12-17 (fem timer 
som det er nu – 10-15). Om det er muligt, afhænger dog af om sekretariatet kan i 
det tidsrum. Susie hører Mikkel, hvad han siger..  Og ift. hyppighed, skal det være 
3 eller 4 x årligt? 

Uanset hvad bliver det først i 2024 – alle møderne for iår er fastlagt. Så der er tid til at få 
vendt det med KKP'erne.. i løbet af året her. 

b. En fastlæggelse af KKP mødedatoer for 2024 allerede nu kunne være befordrende. 

Men bliver svær da vi endnu ikke har fået afklaret hvordan møderne skal afholdes 

ift. hyppighed og længde. 

c. Betaling af leje for KKP er fortsat ikke en mulighed. Vi henviser kredsene til at gøre 
brug af kommunens tilbud mv., eller ses privat. 

d. Sekretariatet har givet os lov til at ændre navnet på vores kredse, til SPS- kredse, 
hvor vi kan få medlemmernes endelige godkendelse hertil på vores GF. Vi halter 
bagud på hjemmesiden ift. SPS-kreds-navnene, som ikke alle flugter med 
Hovedkreds-navnene. Susie retter det hele til – og orienter de tre SPS-KKP'er om 

ændringen af deres SPS- kredsnavn. 

4. Økonomi 2023 

a. Regnskab / Budget – Elin gennemgår det foreløbige regnskab for året. Der synes at 
blive et overskud på ca. 27.000 til næste år – med vores investering i teknikken 
regnet med. Mangler dog de endelige tal. Elin har d.d. fået konto-kik, men har ikke 
haft tid til at dobbelt-tjekke alle tallene. 



b. Susie har haft dialog med regnskabsafdelingen – de dækker ikke udgifter til bro (og 
parkering?), heller ikke lokaleleje for KKP. Der er kommet en ændret praksis med 
skærpelse. Vi mangler fortsat at få afklaret udeståender med Louise Svendsen og 
Lene Vabø – fra 2022. 

5. Nyhedsbrev ud om de tre arrangementer – kort orientering. Samt om Supervisionsmødet 
den 23.05. 

6. Supervisionsmødet den 23.5 – kort orientering fra Susie. Vi afprøver en ny digital platform i 

forlængelse af næste styrelsesmøde. Susie vil invitere Julie med. 

 

 

16. maj 2023  

1. Fælles check-in 

2. Plan for afprøvning af Discord, endelig plan for mødet den 23.5. 

Discord afprøvet. Der er inddelt i sandsynlige geografiske supervisionsgrupper.  Det er ikke helt 

enkelt.  Susie udarbejder instruktion til deltagerne d. 23.5. og vi mødes med dem på Zoom inden 

discord aktiveres.   

3. Udsendelse af nyhed om Niels Bagge den 13. juni? Skal det gentages? 

Susie udsender reminder med de materialer, vi har modtaget fra Niels.  Hans lægger 

efterfølgende opslag på Facebook. 

4. Møde med bestyrelsen den 27.6 – hvad tænker vi? 

Vi deltager og mødes forinden kl. 17 på Zoom til Styrelsesmøde, hvor evt. emner fra deres 

kommende dagsorden kan drøftes og vi kan slutte af før feriepausen i juli. 

5. Vores sommerferieplaner 

Hans holder ferie i juni, men deltager i enkelte events.  Susie og Elin holder ferie i juli. 

6. Regnskabet – overblik/udeståender 

Elin overtager som kasserer det fulde overblik over økonomien og kommunikationen med 

sekretariatet. 

7. KKP-møder efter tilbagemelding fra DPs sekretariat 

På baggrund af sekretariatets udmelding om begrænsede ressourcer fastholder vi de planlagte to 

heldagsmøder.  Susie undersøger hos Mikkel, om de kan skubbes tidsmæssigt til senere på 

dagen.   

8. Rammer for mentorer- status? 

Stadig på Hanses to-do liste – (sammen med opgaven med at undersøge, om der er sket 

ændringer i de økonomiske rammer for vores arbejde).   

9. Status på vores handleplan 

Hans finder handleplan og sender den til de andre.   

10. Survey-mulighed. 

Elin fortæller om kontakt med firma, der har tilbud på survey mulighed for psykologer (klient-

tilfredshedsundersøgelser).  Hun kontakter Mikkel med henblik på at foreslå en rabat-aftale 

mellem firmaet og Psykologforeningen. 



23.05.2023 

Tilstede var Susie, Hans, og Elin (ref.) 

A. Hjemmesiden for automatisk tilmelding til GF er under udarbejdelse, vi retter i fællesskab 

teksten til. Aftalen er, at vi skal have meddelt udvikleren om alle detaljer vi ønsker tænkt med ind 

i systemet – inden sommerferien. Vi følger op på det næste gang. 

B. Vi når at afprøve teknikken Susie skal bruge her i aften. Julie logger på 16:30, så de kan 

komme til rette med teknikken, inden medlemmerne logger på. Der er 50 tilmeldte, dog med et 

par stykker der har meldt fra igen. Nogen er allerede i de oprettede grupper på Discord. Vi 

krydser finger for at teknikken samarbejder. Vi noterer os, at der synes at være en stor 

efterspørgsel, til emnet her.. 

( referat af mødet ? ) 

C. Survey-mulighed ved SurveyXact by Rambøl, ift. klienttilfredshedsundersøgelser. Med 

brugervenligt og GDPR-sikrede sms-løsninger, mv. Til en mulig årlig pris pr. klinik-ejer i SPS-regi 

på kr. 3-4.000,- Og et symbolsk beløb for DP, som vil være hovedindehaver af aftalen, herunder 

også databehandleraftalen. Elin har booket et virtuelt møde med en rådgiver fra Rambøl den 

23.06. kl. 12-13, hvor mulighederne vil blive konkretiseret. 

Elin har inviteret Mikkel med, han hører sekretariatet om de ønsker at indgå i dialog vedr. et 

samarbejde. Og Susie har også mulighed for at deltage. 

D. Elin samler referaterne på månedlig basis, til hjemmesiden – og videresender Susie. 

E. Mikkel har budt ind med anden dato, for dialog om opfølgning på netværksmøder – den 01.06. 

kl. 17. Susie og Hans kan godt dér – Elin er med over en lidt usikker forbindelse. Fredag den 

02.06. kan Hans ikke. Og vi ønsker ikke at forsinke mødet yderligere.  

 

30. maj 2023  

a. Gensidigt tjek ind Susie, Elin og Hans (ref.) 

b. Automatisering af tilmelding til GF- status - kort orientering 

Susie orienterer.  Fint at være i god tid.   

c. Automatisk bede om ordet – hvordan vil vi gerne have oplægget? 

Susie orienteret og lægger op til at der laves tilmelding med synlig liste over tilmeldte til 

talerlisten.   

d. Hans´s oplæg til opfølgning på mentorerne. Hans har lavet oplæg til udsendelse og udsender 

uændret til mentorerne, hvis der ikke er indvendinger eller kommetarer i løbet af et par dage. 

e. Det faglige oplæg med Niels Bagge den 13. juni, hvem gør hvad? Susie har købt abonnement 

til Zoom webinar app og arbejder på at få check på automatisk tilmelding og tilbagemelding.  Vi 

overvejer at gøre som hidtil uden tilmelding, men dette forsøges med henblik på senere 

evaluering af de to metoder.  Hans er være to ordstyrer på mødet med Niels Bagge og finder 

sammen med ham ud af evt. forhåndsforberedte spørgsmål.  Susie deltager også og holder check 

på indkommende spørgsmål fra deltagerne undervejs. 

f. Vores opfølgning på supervisionsmødet den 23.5. Godt møde, hvor der var fint oplæg om 

supervision fra Julie, og hvor der blev knyttet kontakter.  Enkelte tekniske problemer, som skal 

forsøges undgået næste gang.  Det overvejes, om næste gang kunne blive ”live” i forbindelse 

med GF.  Samt at koble det på de to kurser for nye selvstændige, i hhv. Kbh. og Århus. Susie 

taler med Mikkel om sidstnævnte. Under alle omstændigheder er der skabt en ny aktivitet her, 

som er meningsfuld og nyttig for medlemmerne, og som bør fortsættes. 



g. Gennemgang af årshjulet, er alle aftaler på plads og fordelt? Møde i SPS styrelsen 6.6. kl. 16 

(uden Hans) og 27.6. kl. 16 til 18 inden møde med DP bestyrelsen kl. 18.  Hans tager alligevel 

RSU mødet fredag d. 2.6. første møde efter ferien 8.8. kl. 16  Hans deltager i DP møde for 

selvstændige in spe i Aarhus og Susie i København.  Susie undersøger med Mikkel, om der kunne 

være mulighed for supervisions-etableringsmøde i den forbindelse. 

h. Vores tilbud til sygemeldte- opfølgning Birgitte Helmark, som refererede til lægerne tilgang. Vi 

går videre med at undersøge sagen senere.  Der er et offentligt dagpengesystem og mulighed for 

privat forsikring. 

https://www.borger.dk/arbejde-dagpenge-ferie/Dagpenge-kontanthjaelp-og-

sygedagpenge/sygedagpenge/Sygedagpenge-hvis-du-er-selvstaendig 

https://www.dp.dk/raadgivning/selvstaendig/selvstaendig-praksis/forsikring-pension-og-sikring-ved-

sygdom/ 

https://www.laeger.dk/raad-og-stoette/sygdom-og-krise/ 

https://www.laeger.dk/foreninger/yngre-laeger/arbejdsliv-yngre-laeger/sygdom-og-ret-til-

fravaer-yngre-laeger/ 

i. Tidspunkt for KKP møde. Det er OK for DP at tidspunktet flyttes til fredag 12 -  17, og vi 

forelægger denne mulighed for deltagerne ved mødet i oktober, som afholdes på det planlagte 

tidspunkt fra kl. 10 

j. AMU inviterede Elin med i Netværksmøde for AMR her til morgen, med omlæg fra en 

repræsentant fra BFA som har ca. 800.000 tilknyttede ansatte fra forskellige sektorer. De havde 

også noget at tilbyde selvstændige, hvilket vi vil følge op på senere. Der blev refereret til 

hjemmesiden her: www.etsundtarbejdsliv.dk – og en kontaktperson Lise Keller. 

https://www.borger.dk/arbejde-dagpenge-ferie/Dagpenge-kontanthjaelp-og-sygedagpenge/sygedagpenge/Sygedagpenge-hvis-du-er-selvstaendig
https://www.borger.dk/arbejde-dagpenge-ferie/Dagpenge-kontanthjaelp-og-sygedagpenge/sygedagpenge/Sygedagpenge-hvis-du-er-selvstaendig
https://www.dp.dk/raadgivning/selvstaendig/selvstaendig-praksis/forsikring-pension-og-sikring-ved-sygdom/
https://www.dp.dk/raadgivning/selvstaendig/selvstaendig-praksis/forsikring-pension-og-sikring-ved-sygdom/
https://www.laeger.dk/raad-og-stoette/sygdom-og-krise/
https://www.laeger.dk/foreninger/yngre-laeger/arbejdsliv-yngre-laeger/sygdom-og-ret-til-fravaer-yngre-laeger/
https://www.laeger.dk/foreninger/yngre-laeger/arbejdsliv-yngre-laeger/sygdom-og-ret-til-fravaer-yngre-laeger/
http://www.etsundtarbejdsliv.dk/

